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Bakkeskolen åbner verden for børn og unge, så de kan åbne sig for verden 

Referat til skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 12. oktober 2021  

kl. 17.00 – 20.00 i mødelokale 1.  

Deltagere:  
Jesper Andersen, Kent Jakobsen, Marie Halkjær Kragelund, Maiken Schmidt-Holm, Ulrik Eberth, Karsten Andersen, 
Casper Rask, Charlotte Birkmose, Mette Stolze, Sarah Gordon, Liv Damkjær, Anne Grete Nydam, Rikke Undall, Helle 
Kæseler deltager i stedet.  
Sendt til orientering til suppleanter: Helle Kæseler Noermark, Line Poulsen 
 
Gæster:  
Afbud: Maiken Schmidt Holm  
Bilag: Princip og retningslinjer for kommunikation  
 

Dagsorden: 

   Dialogpunkt   17.00 

1. Godkendelse af referat – godkendt  

 

2. Godkendelse af dagsorden – godkendt  

 
 
   Orienterings- og dialogpunkt 17.05 

3. Elevråd v/SG  Der er ikke været nyt at sige omkring elevrådsarbejdet i forhold 
til mødevirksomhed. Elevrådet deltog sammen med bestyrelsen i dialogmøde 

med B&U om bæredygtighed i Kommunen. Der var stor deltagelse fra 
Bakkeskolens elever. SG foreslog på mødet med B&U, at Madspil og klima bør 
være et tilbagevende tema på projektdage her. Der blev drøftet følgende 

temaer i de øvrige grupper på mødet - Genbrugsbutik her på skolen. Mobilitet – 
hvordan kommer vi rundt på en klimavenlig måde. Cykelstier – hvordan får vi 

skabt et godt bæredygtigt transportnet. Der er brug for en udvidelse og 
etablering af cykelstier i kommunen. Et generelt problem i hele kommunen.  
 

 
   Orienterings- og dialogpunkt 17.15 

4. Evaluering af Road Show v/JA 

Skolebestyrelsens repræsentation ved forældremøderne har været en god 
oplevelse. Bestyrelsesmedlemmerne har oplevet en god tilbagemelding fra 

lærere og forældre på de forskellige årgange. Det er rart med ansigter på, 
hvem der sidder i bestyrelsen og information til den brede forældregruppe om, 
hvad der arbejdes med. Der har været forældre, der har gjort opmærksom på, 

at referaterne af skolebestyrelsesmøderne ikke har været tilgængelige på 
hjemmesiden. Det er genetableret nu. Road show sættes på som punkt inden 

skolebestyrelsen går på sommerferie.  
 

Orienterings- og dialogpunkt 17.45 

5. Status på og evaluering af princip og retningslinjer for kommunikation  

Hvordan arbejder vi med princippet lige nu? AG 

http://www.bakkesko.dk/
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Hvordan oplever bestyrelsen kommunikationen mellem skole og hjem? 
JA 

Fx: lektier, aula/platforme, nyhedsbreve, MinUddannelse, standar-

disering m.m. 

 

Standard  Platform  Lektier  Dagligdag  

Ugebrev er 
standardiseret  
 

Ugebrevet giver 
stort overblik vdr. 

Lektier  
 
Motionsdag – her 

er informationen 
spredt i mange 

dele på aula – 
man mister 
overblikket som 

forældre.  
 

Ugebrevene er 
standardiserede 
så de er 

fremadrettede og 
kan skabe 

forventninger for 
børn og forældre.  
 

Der er forskel på, 
hvilke 

forventninger, der 
er til eleverne i de 

forskellige HUSe.  
 
Traditioner/ 

Årshjul og den 
røde tråd i måden 

de forskellige 
huse arbejder på, 
kommer på 

bestyrelsesmødet 
næste gang.  

 

MinUddannelse / 
Aula – 
kommunikationen 

→klar forbedring  
 

Skole-hjemsamtale 
tilmelding i Aula  
 

Søgefunktionen i 
Aula er svær – og 

ikke god  
 

En mangel, at der 
ikke er 
notifikationsmulighed 

i MinUddannelse 
 

Forældre orienterer 
sig i Ugebrevet i 
MinUddannelse, og 

har ikke brug for at 
få særskilte beskeder 

i Aula.  
 
Lærerne oplever, at 

der er en god rutine i 
at anvende de 

forskellige platforme. 

Lektier skrives på 
whiteboard og i 
MinUddannelse. 

Det er elevråds-
formandens 

oplevelse, at det 
virker godt for 
alle i udskolingen 

 
Som dyslektiker 

kan det være 
svært at skabe 
overblik.  

 
De fleste lærere 

husker at OCR- 
behandle PDF’er 
til elever med 

dysleksi.  
 

Godt med 
placering af 
lektier i 

MinUddannelse. 
 

Hjemmesiden  
Ny skole → 

kommunal 
hjemmeside  
 

Skolens 
hjemmeside → 

Principper og 
retningslinjer 

ligger her.  
 

Kommer der 
drypvise 
beskeder i 

Aula om 
hverdagen for 

den enkelte 
elev, så er det 
svært at få 

overblik som 
forælder  

 
Tilfældige 
opslag om 

ting, som vi 
har glemt i 

ugebrevet ses 
ikke. En 
strategi kan 

være, at der 
laves en 

tilføjelse i 
ugebrevet i 
løbet af ugen.  

 

Kommentarer til ovenstående blik på kommunikation: Forbedringer, der 
optræder i ovenstående tabel giver vi videre til folk, der opdaterer og forbedrer 
Aula.  

http://www.bakkesko.dk/
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Det virker til, at der er flere ting, der er blevet forbedret i forhold til 
standardisering af kommunikationen mellem skole og hjem.  

Vi har et udviklingspunkt som ledelse i at genbesøge 
kommunikationsprincippet. Der er brug for en forventningsafstemning mellem 

skole og hjem – og det kommer med ” Den røde tråd” – ” Traditioner i husene” 
– ”Bakkenyt” - ”SFO-nyt”. Vi vil undersøge, hvilke moduler, der kan tilkøbes til 
Aula – Dorrit går med opgaven. Vi ønsker at lette brugervenligheden og lette 

medarbejdernes arbejdsgange. Det er vigtigt med denne standardisering for at 
hjælpe nye medarbejdere.  

 
 

 

   Dialogpunkt   19.15 

6. Dialograpporten v/AG 
Anne Grete gennemgår dialograpporten for skolen 11.10 21. Vores forbrug er vi 

i gang med at bremse op, fordi vi har haft udgifter i forbindelse med Corona, og 
en lille nedgang i elevtilgang, samt, nogle udgifter til nogle personaler, som AG 
redegjorde for på sidste møde. Vi kommer til at ramme budgettet +/- 300.000. 

Randi laver en gennemgang af økonomien på det næste skolebestyrelsesmøde.  
Vore budget er et stort fælles budget – heri indgår vores tildeling til SFO’en. 

Det har de sidste mange år været et indsatsområde at etablere mangfoldige 
læringsfællesskaber og blive dygtige til at rumme alle elever heri. Det har 
betydning for hvilke elever, der sendes videre til et specialtilbud.  

Vi undersøger, hvorfor der er 10% fravær i juli.  
 

 

Orienteringspunkt  19.40 

7. Siden sidst 
Ny skole v/AG 

• Personale til præsentation af ny skole den 5. oktober.  
• Der er 1. spadestik den 1. november.  
• Der har været dialogmøde med B&U, som I selv har været en del af.  

• AG orienterer om, hvordan det står til på Fælleden og i chefniveauet over 
kontraktholdere.  

• Kommunaldirektøren var på besøg på Bakkeskolen – og dialog med de 
unge fra 9.z, der har lavet historiestien.  

• Borgmesteren klippede snoren og indviede stien.  

• Dialogmøde med politikerne  
 

 
Orienteringspunkt  19.50 

8. Eventuelt  

AG sender post it-sedler fra dialogmøder ud til alle i bestyrelsen.  
Ulrik fortæller om tiltag fra andre skoler – madspil fra den lokale brugs 

anvendes i madkundskab – LED -lys på skole udskiftes og der afbetales med 
det, der spares i strøm.  

Hvordan får vi udbredt kendskab til håndværkerfaget og andre ikke gymnasielle 
ungdomsuddannelser.  

http://www.bakkesko.dk/
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MS orienterer om forældrebank – der kan bruges til, at elever på 8. årgang 
kommer i praktik.  

UUvejleder inviteres ind til et temamøde i skolebestyrelsen om, hvordan vi 
sikrer at elever og forældre får et bredere kendskab til de mange muligheder, 

der er, når der skal vælges ungdomsuddannelse .  

http://www.bakkesko.dk/
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